
Zápis KooR 23. júna 2014 
 
Zúčastnení: Beata Puobišová, Miroslav Šimkovič, Daniela Haragová, Csilla Droppová 
 

1. Prediskutovali sme návrh príspevku Cs. Droppovej o podstate PR, priebehu DDF, návrhov na 
vylepšenie procesov PR, ktorý má byť prednesený na zasadnutí mestského zastupiteľstva, 
ktoré sa bude konať dňa 30. júna (pôvodne plánovaného na 24. júna) na MsÚ BB. Cs. 
Droppová doň zapracuje pripomienky ostatných členov KooR. Zasadnutia mestského 
zastupiteľstva sa zúčastní za KooR okrem C. Droppovej tiež Miroslav Šimkovič. 

2. Diskutovanou bola tiež dôležitá téma ohľadne zadefinovania rolí, vrátane zodpovedností a 
kompetencií pri realizácii procesov PR, jednak na strane KooR a najmä na strane MsÚ. 
Súčasťou obsahu príloh k Štatútu PR by mali byť určené pracovné pozície (funkcie) na MsÚ a 
im priradené prislúchajúce zodpovednosti a kompetencie pri realizácii PR. Tieto záležitosti 
budú prejednané na spoločnom stretnutí so zamestnancami MsÚ (resp. ich zástupcami, 
pravdepodobný termín – jeseň 2014).  

3. Podnetným bol tiež návrh o tom, že členmi KooR by mali byť, okrem dobrovoľných 
občianskych aktivistov, tiež zástupcovia MsÚ a poslancov mesta. Mohlo by to zefektívniť 
kooperáciu organizátorov PR a členov tematických skupín so zamestnancami MsÚ a 
poslancami a tým aj manažovanie a realizáciu procesov PR. 

4. Zásadnou je otázka, do akej miery má byť PR o deliberácii a do akej miery o hlasovaní pri 
výbere podaných projektových návrhov na realizáciu. Odporúčame zorganizovať 
(pravdepodobne na jeseň) verejné diskusné stretnutie občanov BB so zamestnancami MsÚ, 
poslancami, členmi súčasnej KooR PR a s hosťami - občianskymi aktivistami z iných miest SR 
(príp. iných štátov), ktorí majú skúsenosti s realizáciou PR. Výsledkom spoločnej diskusie a 
zvažovania by mali byť spoločne odsúhlasené návrhy na ďalšie skvalitnenie procesov PR v BB.  

5. Jednou z preberaných tém bola tiež otázka čerpania plánovaných nákladov v realizovaných 
projektoch PR: 
- Ako postupovať,  ak sa pri realizácii projektov ušetria finančné zdroje: či ich použiť na 

financovanie nových aktivít, doplnených do pôvodného projektu (čo je – teraz som si 
uvedomila sporné a zrejme neprípustné – lebo tým meníme projekt, ktorý bol schválený 
občanmi v určitom znení. Asi by mali projekty zostať v podobe, akej boli občanmi 
odhlasované. Inak nás môžu vážne napadnúť, myslím si dokonca, že to je až na súdne 
podanie). Takže pravdepodobne najschodnejšou bude cesta presunúť peniaze na iný 
projekt (ďalší v poradí na základe hlasovania na DDF) a doplniť ho financiami z iných 
zdrojov, aby mohol byť realizovaný, ako bol pôvodne schválený.  

6. Členovia koordinčnej rady zmapujú záujmy občanov BB ohľadne tematických oblastí, ktoré by 
mali byť predmetom diskusie na diskusnom fóre 2. ročníka PR v rámci identifikácie a 
zostavovania tematických skupín, ktoré budú tvoriť projektové návrhy uchádzajúce sa o 
financie z 2. ročníka PR.  

 
 
 
Zapísala Daniela Haragová, dňa 24. 6. 2014 v Banskej Bystrici 


